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Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 7 (L1) af 16. december 
2013 stillet efter ønske fra Frank Aaen (EL)

Spørgsmål
Vil ministeren oplyse, hvad finanseffekten af finansloven for 2014 ville have været 
i både førsteårsvirkning og flerårsvirkning, hvis vækstplanens øgede skatteudgifter 
til selskabsskat og afgiftslempelser til erhvervslivet i stedet var brugt som offentli-
ge investeringer eller som offentligt forbrug?

Svar
Det er ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for fristen.

Med venlig hilsen

Bjarne Corydon
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